
Tyczyn, dnia 21 września 2018 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.54.2018 

 

 

Protokół Nr 54/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 21 września 2018 r. 

Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji.  

Obrady LIV sesji Rady Miejskiej VII kadencji w Tyczynie o godz. 12.00 otworzył Adam 

Skowroński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się   

12 radnych (nieobecni: Tomasz Chlebek, Ryszard Kaczor i Tomasz Oleniacz), co stanowi 

kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

O godz. 12.02 z obrad wyszła Radna G. Szawara.  

 

Ad.2.  Ustalenie porządku obrad. 

Po wysłaniu zaproszeń wpłynęło pismo Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie 

dróg gminnych (pkt 10a)  

Rada w obecności 11 radnych - 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” przegłosowała pkt 10a, dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zaciągnię-

cia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg gminnych. 

Radni nie wnieśli wniosków ani uwag do porządku obrad. 

 

Porządek obrad wraz z uzupełnieniem.  

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Informacja z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Tyczynie im. Katarzyny 

Sobczyk. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia VII zmiany Studium  

 Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia VIII zmiany Studium   

i Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XL.278.17 Rady Miejskiej w Tyczynie 

z dnia 8 września 2017 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych pochodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu 

Gminy Tyczyn. 

10a. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg 

gminnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Go-

spodarki Komunalnej „Eko-Strug” – Spółka z o.o. z siedzibą w Tyczynie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r.  
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Tyczyn.  

15. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

16. Sprawy różne, wolne wnioski. 

17. Zapytania i interpelacje. 

18. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

19. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Zdzisława Prokopa, Mieczysława Płonkę   

i Tadeusza Ruszla.  

Rada w obecności 11 radnych - 11 głosami „za”, przy 0 głosami „przeciw” oraz   

0 głosach „wstrzym. się” – wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym składzie. 

 

Ad.4. Informacja z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Tyczynie im. 

Katarzyny Sobczyk. 

- Pani Dyrektor Zofia Matys przedstawiła informację z działalności Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury. Podziękowała za wieloletnią współpracę i przychylność kulturze. 

 

Ad.5. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że działki, przeznaczone do 

sprzedaży stanowią własność Gminy Tyczyn i nie są właściwie zagospodarowane. Dodał, że 

dla działek nr 475/1 i 475/2 położonych w Tyczynie wydane zostały warunki zabudowy dla 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych. Ze względu na zainteresowanie zakupem proponu-

jemy przeznaczyć je do sprzedaży w drodze przetargu.  

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 18 września  br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 11 radnych – 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw.”, 1 „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LIV.388.18 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie   

nieruchomości. 

   

Ad.6. Uchwała: w sprawie przystąpienia do sporządzenia VII zmiany Studium  

 Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

- Inspektor UM Krzysztof Zawiła przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że celem opraco-

wania VII zmiany studium jest potrzeba wskazania części obszaru strefy osadniczej oraz na 

części obszaru strefy rolno-osadniczej, terenów możliwych do przeznaczenia pod zabudowę 

techniczno–produkcyjną z możliwością dopuszczenia usług. Powierzchnia terenu objętego 

VII zmianą Studium wynosi 2,6851 ha. Wyjaśnił, że zmiana studium dla omawianego terenu   

wynika z konieczności dostosowania jego zapisów do obecnych potrzeb produkcyjnych   

i usługowych w miejscowości Hermanowa, w związku ze zgłoszonym wnioskiem.  

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 18 września  br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia VII zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0  „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LIV.389.18 w sprawie przystąpienia do sporządzenia VII zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 
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Ad. 7. Uchwała: w sprawie przystąpienia do sporządzenia VIII zmiany Studium  

 Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

- Inspektor UM K. Zawiła przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że celem opracowania 

VIII zmiany studium jest potrzeba wskazania na części obszarów rolno-osadniczego, rolnego 

i leśnego, terenów możliwych do przeznaczenia pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, 

komunikację, infrastrukturę techniczną. Powierzchnia terenu objętego VIII zmianą Studium 

wynosi około 4,47 ha. Wyjaśnił, że zmiana studium dla określonych terenów wynika   

z konieczności dostosowania jego zapisów do obecnych potrzeb mieszkaniowych w miejsco-

wości Kielnarowa, w związku ze zgłoszonym wnioskiem oraz potrzeb w zakresie komunika-

cji i infrastruktury technicznej. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 18 września  br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia VIII zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0  „wstrzym. się” –   

podjęła uchwałę Nr LIV.390.18 w sprawie przystąpienia do sporządzenia VIII zmiany 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy   

i Miasta Tyczyn. 

 

Ad.8. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości. 

- Inspektor UM Ewa Chlebek przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała, że lokal użytkowy 

przy ul. Rynek 3 w Tyczynie jest własnością gminy i obecnie jest wynajęty na podstawie 

umowy najmu na prowadzenie biura rachunkowego. Obecna umowa zawarta jest na czas 

określony i kończy się 31 października 2018 r. Dotychczasowy najemca zwrócił się z pismem 

do Burmistrza Tyczyna o możliwość przedłużenia umowy najmu na czas nieoznaczony, co 

wymaga zgody Rady Miejskiej w Tyczynie. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr LIV.391.18 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem   

nieruchomości. 

 

Ad.9. Uchwała: w sprawie uchylenia uchwały Nr XL.278.17 Rady Miejskiej w Tyczynie   

z dnia 8 września 2017 r.  

- Skarbnik Gminy B. Matuła przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedziała, że 

w związku z brakiem realizacji planowanego w 2018 r. wspólnego projektu z Powiatem   

Rzeszowskim pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1402R Rzeszów – Matysówka – 

Chmielnik w km od 2+585 do 7+983” współfinansowanego ze środków budżetu państwa   

w ramach programu wieloletniego pod nazwą „Program rozwoju gminnej i powiatowej   

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019” należy uchylić podjętą przez Radę Miejską   

w Tyczynie uchwałę z dnia 8 września 2017 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zada-

nie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1402R Rzeszów – Matysówka – Chmielnik w km 

od 2+585 do 7+983” współfinansowanego ze środków budżetu państwa w ramach programu 

wieloletniego pod nazwą „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 

lata 2016-2019”.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
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w sprawie uchylenia uchwały Nr XL.278.17 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 8 września 

2017r.  

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 11 radnych – 10 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 1 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr LIV.392.18 w sprawie uchylenia uchwały Nr XL.278.17 Rady 

Miejskiej w Tyczynie z dnia 8 września 2017 r.  

 

Ad.10. Uchwała: w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie   

odpadów komunalnych pochodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu 

Gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Barbara Popowicz przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie.  

Powiedziała, że umowa z Firmą TRANSPRZĘT Sp. z o.o. Sp. k. na odbiór i zagospodarowa-

nie odpadów komunalnych pochodzących od mieszańców Gminy Tyczyn zawarta jest do dnia 

31.12.2018r. W celu zapewnienia ciągłości usług odbioru i zagospodarowania odpadów od 

mieszkańców gminy Tyczyn istnieje konieczność ogłoszenia przetargu i wyłonienia Wyko-

nawcy. Podjęcie uchwały pozwoli na zabezpieczenie środków na realizację zadania.    

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

pochodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr LIV.393.18 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór   

i zagospodarowanie odpadów komunalnych pochodzących od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych z terenu Gminy Tyczyn. 

   
Ad.10a. Uchwała: w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg   

gminnych.  

- Inspektor Stanisław Frączek omówił projekt uchwały. Powiedział, że w związku z zabezpie-

czeniem środków finansowych na odśnieżanie dróg gminnych, należy podjąć uchwałę   

umożliwiającą przygotowanie i ogłoszenie przetargu na zimowe utrzymanie dróg gminnych 

administrowanych przez Gminę Tyczyn na rok 2019 i 2020. 

- Przewodniczący Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  

zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg gminnych. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr LIV.394.18 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe 

utrzymanie dróg gminnych. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa   

Gospodarki Komunalnej „Eko-Strug” – Spółka z o.o. z siedzibą w Tyczynie  

- Skarbnik Barbara Matuła powiedziała, że proponowane do przekazania do Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej „Eko-Strug” Spółka z o.o. z siedzibą w Tyczynie, ul. Kościuszki 6 

środki trwałe stanowią sieci wodociągowe i kanalizacyjne zlokalizowane w miejscowości 

Matysówka, budowane w latach 2005–2016 oraz 3 działki gminne położone w Matysówce  

o nr 18, 456/1 i 536. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
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w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

„Eko-Strug” – Spółka z o.o. z siedzibą w Tyczynie. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr LIV.395.18 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego   

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Eko-Strug” – Spółka z o.o. z siedzibą   

w Tyczynie. 

 

Ad.12. Uchwała: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

- Skarbnik B. Matuła przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiany wynikają z dosto-

sowania Wieloletniej Prognozy Finansowej do zmian budżetowych podjętych na podstawie 

uchwał oraz Zarządzeń do Uchwały Nr XLIV.309.17 z dnia 15 grudnia 2017 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt   

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.   

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr LIV.396.18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Tyczyn. 

 

O godz. 12.40 na obrady wróciła Radna Genowefa Szawara. 

 

Ad.13. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

- Skarbnik B. Matuła przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała o zwiększeniach dochodów  

i wydatków, przychodów i rozchodów oraz o zmniejszeniu wydatków. Przedstawiła również 

planowane przeniesienia. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Jan Napora zapytał o zakres prac związanych z rewitaliza-

cją parku w Tyczynie. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział m.in.:, że będzie to: wymiana ścieżek, nasadzenia drzew   

i krzewów, uzupełnienie traw, włoski ogród przy pałacu, wymiana nawierzchni boiska,   

budowa altany, uzupełnienie oświetlenia, likwidacja strzelnicy, ścieżka przyrodnicza oraz 

ścieżka historyczna. 

- Przewodniczący zapytał, czy będzie rewitalizacja oficyny, czy próby nagłośnienia hali   

sportowej przy Gimnazjum w Tyczynie odbyły się z udziałem dźwiękowca, oraz jaki byłby 

koszt wymiany dachu na Sądzie Grodzkim przy użyciu dachówki. 

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że właścicielem oficyny jest powiat i w ramach tego  

programu nie może ona być remontowana. Próba nagłośnienia odbyła się z udziałem       

profesjonalnej firmy „Szczepański Music”, natomiast remont dachu przy użyciu dachówki   

to koszt ok. pół miliona złotych, jeśli zastąpimy dachówkę blachodachówką będzie on   

o połowę mniejszy. 

 

O godz. 12.55 obrad wyszedł Radny Ryszard Fornal. 

 

- Radny M. Płonka zapytał czy nagłośnienie na hali będzie odpowiednio zabezpieczone przed 

uszkodzeniem w czasie rozgrywek. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że na czas rozgrywek kolumny będą ściągane. 
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- Przewodniczący zapytał o całkowity koszt budowy zadaszenia na trybunach na stadionie   

w Tyczynie oraz termin realizacji zadania. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że koszt to 570.000,00 zł a termin zakończenia   

przewidziany jest na połowę grudnia br. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie.   

Rada w obecności 11 radnych – 10 głosami „za”, 1 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” –   

podjęła uchwałę Nr LIV.397.18 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn 

na 2018 r. 

 

Ad.14. Uchwała: w sprawie zmiany Statutu Gminy Tyczyn. 

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział, że propo-

nowana zmiana postanowień statutu Gminy spowodowana jest zmianami, jakie do ustawy   

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym wprowadziła ustawa z dnia 11 stycznia 

2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybie-

rania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. W treści uchwały 

wprowadzono do statutu Gminy obligatoryjnie przywidziane przez ustawę postanowienia 

dotyczące regulacji statutowej, m.in.: Komisję skarg, wniosków i petycji oraz tryb jej   

działania, interpelacji oraz wniosków i terminów udzielania odpowiedzi, transmisji sesji   

i archiwizacji nagrań, głosowania elektronicznego oraz inicjatywy uchwałodawczej klubów 

radnych.  

- Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały nie był procedowany na żadnej Komisji 

stałej, w związku, z czym otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli radni: Anita Drążek, Mieczysław Płonka, Adam Skowroński,   

Burmistrz Janusz Skotnicki oraz radca prawny Tomasz Warchoł. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie.   

Rada w obecności 11 radnych – 5 głosami „za”, 2 „przeciw.”, 4 „wstrzym. się” –   

podjęła uchwałę Nr LIV.398.18 w sprawie zmiany Statutu Gminy Tyczyn. 

O godz. 13.00 z obrad wyszła Radna Genowefa Szawara. 

 

Ad.15. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział m.in.:, że: 

* zostały ogłoszone i rozstrzygnięte przetargi na chodniki i drogi, 

* ogłoszony został przetarg na miejsca postojowe przy ul. Mickiewicza, 

* wybrany został wykonawca na wymianę lamp na plantach w Tyczynie, 

* odbyło się spotkanie w sprawie przebudowy drogi Matysówka Słocina Boczna, 

* rusza remont „ruder” na szlabanie, 

* powstała szkółka tenisa stołowego, 

* trwają prace przy OSA, 

* odbył się koncert „Ku Niepodległej”. 

- Przewodniczący Rady Osiedla Jan Napora zapytał czy został rozstrzygnięty przetarg   

na budowę oświetlenia ul. Kościuszki, Ogrodowa. Poruszył również kwestię zagrożenia   

stwarzanego przez „rudery” na szlabanie. Zapytał czy nie ma możliwości utworzenia   

dodatkowego pasa włączającego się do ruchu od strony Tyczyna na drogę 878 oraz zjazdu   

z niej do Tyczyna. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że otwarcie ofert na budowę oświetlenia odbędzie się   

3 października 2018 r. Natomiast przebudowa drogi jest zgodna z aktualnie obowiązującym 

wjazdem. 
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Ad.16. Sprawy różne, wolne wnioski. 

- Radna J. Czarnik zapytała czy została podpisana umowa na drogę w Kielnarowej. 

- Burmistrz J. Skotnicki odpowiedział, że umowy zostały podpisane i teraz będzie realizacja. 

Zakończenie przewidziane jest na 15 listopada br. 

- Radna J. Czarnik zwróciła się również z zapytaniem do inspektora S. Frączka w sprawie 

studzienki na drodze dojazdowej do szkoły w Kielnarowej. 

- Inspektor S. Frączek powiedział, że prace zostały zlecone firmie „JAR” z Kielnarowej. 

- Radny M. Płonka zapytał, kiedy będą wykonane remonty dróg w Matysówce. 

- Inspektor S. Frączek powiedział, że w dniu wczorajszym zostały zakończone remonty   

pozimowe na drogach, a do wykonania zostało założenie kratki ściekowej. 

 

Ad.17. Zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.18. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Wniosek nr 1 Radnej Jadwigi Czarnik, następującej treści: 

„Wnioskuję o wykonanie progu zwalniającego na drodze gminnej nr ewidencyjny 1382/1 

(droga prostopadła do drogi wojewódzkiej 878 w kierunku Zawodzia)”. Do wniosku   

załączam podpisy mieszkańców mieszkających przy tej drodze. 

Rada w obecności 10 radnych – 8 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 2„wstrzym. się”   

– przegłosowała wniosek.  

 

Wniosek nr 2 Radnego Mieczysława Płonki, następującej treści: 

„Wnoszę o poprawę widoczności oznakowania przy skrzyżowaniu drogi Matysówka rondo 

dla jadących od strony Kielnarowej, oraz umieszczenia tablicy T6 przy znaku ustąp   

pierwszeństwa przejazdu”. 

 Rada w obecności 10 radnych – 6 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 4„wstrzym. się”  

– przegłosowała wniosek. 

 

Ad.19. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Adam Skowroński    

o godz. 14.00 zamknął LIV sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 

 

Protokołowała:  

Joanna Włoch-Dłurzej 

 

 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                    Adam Skowroński 

 

 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 21 września 2018 r. zarejestrowany  

został na nośniku elektronicznym (płyta CD) – dostępny w biurze rady.  


